
   聖堂報告  
四旬期第一主日  

         22/02/2026 

 

1. 聖堂現正進行新春「利是」捐贈，藉此傳遞彼此扶持、愛主愛

人信息；教友可以將部份「利是」 捐獻 ，投入聖堂於 2 月 17

日至 3 月 8 日設置「利是捐贈收集箱」；「利是」將會捐贈給

有需要弟兄姊妹。 

2. 為幫助教友在四旬期內，默想耶穌的苦難，反思基督藉十字聖

架救贖了世界。本堂從四旬期首主日開始，逢星期五（27/2, 

6/3,13/3, 20/3, 27/3），於晚上 7:15分舉行「拜苦路」，歡迎大

家一起參與。 （請注意：時間為晚上 7:15分） 

3. 「西南九龍總鐸區」為鐸區內教友舉辦聖旬期退省，主題是

「在聖神內成為希望的傳承者」詳情如下.. 

日期：3月 8日（星期日）   

時間：下午 2:00至 5:00 

地點：聖依納爵小堂             

神師：寶血會 鄺麗娟修女 

內容：講道、明供聖體、聖體降褔、個人修和及祈禱等。 

4. 為增進教友靈修生活的成長，聖依納爵小堂將舉辦「靈修生活

的傳承與分享聚會」。詳情如下:  

日期： 3月 15日（ 星期日) 

時間：下午二時半至四時半  

主題：古今交融 ——「希望的傳承者」 語言: 廣東話   

講者：呂煥卿修女 (沙爾德聖保祿女修會) 

歡迎各位弟兄姊妹參與，幫助靈修生活的成長 

5. 本堂將於 4 月 5 日（復活主日）下午二時舉行「兒童及嬰兒領

洗」，有意為子女報名家長，請向本堂辦事處查詢或致電

（2359-4407）報名。 

6. 聖堂現徵求「庶務服務員」，主要為聖堂定期作清潔雜務服務，

有意者可向聖堂辦公室查詢。 

上述所有報告，已張貼於聖堂各出入口，並已上載於聖堂網

頁，歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。主佑各位!同 
  
 



      St. Ignatius Chapel Announcement 
First Sunday of Lent 

     22nd February 2026 

 

1. During the Lunar New Year, the chapel will hold a "red packet" donation 

drive to promote messages of mutual support and love for God and one 

another. Parishioners can contribute part of their red packets by placing 

them in the "red packet donation collection box" set up in the chapel from 

February 17th to March 8th. The collected red packets will be donated to 

brothers and sisters in need. 

 

2. To allow parishioners to meditate on Jesus' suffering and reflect on how 

Christ redeemed the world through the Holy Cross during Lent, our 

chapel will hold "Stations of the Cross" in Chinese every Friday (February 

27, March 6, March 13, March 20, and March 27) at 7:15 PM.  Everyone 

is welcome to participate.  

 

3. Baptism for Children and Infants will take place in this chapel on April 5 

(Easter Sunday) at 2 PM. Parents who would like to enrol their children 

are encouraged to contact the Chapel Office or call (2359-4407) to 

register. 

 
The announcements mentioned above are displayed at the chapel 

entrances and have also been uploaded to the website of the chapel. For 
inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless! 


